

'Miles of Fun' Grand Lucky Draw Winners Announcement

「諾•FUN•享」大抽獎得獎結果公佈：

Thank you for your support of the "Miles of Fun' Grand Lucky Draw". The lucky draw winners and their respective prizes are listed as below. A notification email with redemption details will be sent to each winner's registered email address on or before 15 December 2023

多謝您對「諾•FUN•享」大抽獎」的支持。以下為得獎者名單及其可獲贈的相關獎品。得獎通知及獎品換領詳情將於 2023 年 12 月 15 日或之前以電郵方式發送至得獎者之登記電郵地址。

1st Prize: 90,000 Asia Miles (2 Winners)

頭獎: 90,000 「亞洲萬里通」里數獎賞 (名額 2 位)

Name 姓名	last 3 digits of the mobile number 手機號碼尾3位數字
Lee OX LXX	XXXX X847
Shum TXX MXXX	XXXX X345

2nd Prize: 60,000 Asia Miles (8 Winners)

二獎: 60,000 「亞洲萬里通」里數獎賞 (名額 8 位)

Name 姓名	last 3 digits of the mobile number 手機號碼尾3位數字
Wong KX LXX	XXXX X636
Lai YXX TXX	XXXX X532
Yuen WXXX TXXX	XXXX X033
Kam FXXX SXXX	XXXX X659
Leung WXX SXXXX	XXXX X494
Wong TXX LXX	XXXX X957
Yeung WXX KXX	XXXX X849
Wong MXX HXX	XXXX X901

3rd Prize: 30,000 Asia Miles (8 Winner)

三獎: 30,000 「亞洲萬里通」里數獎賞 (名額 8 位)

Name 姓名	last 3 digits of the mobile number 手機號碼尾3位數字
Tam KX MXX	XXXX X969
Hou CXXX KXX	XXXX X720
Sin CXXX KXX	XXXX X619
Chan PXX YXX	XXXX X505
Shiu CXXXX YXX	XXXX X117
Sung SXXXXX KXXX	XXXX X877
Kwan YXX KXXX	XXXX X539
Mohammad RXXXXX BXXX	XXXX X772

Remarks:

註：

1. Trade Promotion Competition Licence No.: 57422-3
推廣生意的競賽牌照號碼：57422-3

2. A notification email with redemption details will be sent to each winner's registered email address on or before 15 December 2023
得獎通知及獎品換領詳情將於 2023 年 12 月 15 日或之前以電郵方式發送至得獎者之登記電郵地址。
3. Each winner must provide his/her Cathay membership number according to the instructions in the notification email in order to redeem the prize.
得獎者必須按得獎通知電郵指示提供其「國泰」會員號碼以領取獎品。
4. The prize is not transferable, returnable, cannot be altered or redeemable to cash.
獎品不可轉讓、退換及不能修改或兌換現金。
5. Cigna Healthcare is not the provider of Asia Miles and shall not be liable in any way whatsoever in relation to the use and provision of Asia Miles. Any enquiry on the use of Asia Miles shall be directed to Cathay. All matters and disputes will be subject to the final decision of Cathay. The use and provision of Asia Miles is subject to the terms and conditions specified by Cathay.
信諾環球並非「亞洲萬里通」里數之提供者，並無須在任何形式上就使用及提供「亞洲萬里通」里數負責。有關「亞洲萬里通」里數的使用，應向國泰查詢。如對里數的使用有任何爭議，國泰將保留最終決定權。有關服務受其條款及細則約束。